
Rada ÚMČ Brno-Líšeň

Zápis z jednání Komise dopravy 
č. 10/2020

ze dne 11. listopadu 2020

Přítomní členové:
Pavel Mokrý, Matěj Chrněla, Vladimír Benda,
Oldřich Peprla, Ing. Vladimír Zavřel, Mgr. Adam Kučerovský

Hosté:
JUDr. PhDr. Martin Příborský, EMLE - II. místostarosta ÚMČ Brno-Líšeň

Program:
- zahájení Komise dopravy
- projednání bodů předložených členy Komise dopravy a ÚMČ Brno-Líšeň
- diskuze

Předseda Komise dopravy RMC Brno-Líšeň konstatuje, že v 17.00 hodin je přítomno všech šest členů komise, 
která je tak usnášeníschopná a její jednání může začít.

Předseda Komise dopravy RMČ seznámil členy komise s nově schváleným Jednacím řádem 
komisí, který na svém listopadovém jednání schválila Rada MČ Brno-Líšeň. Výraznou změnou 
v nově schváleném Jednacím řádu komisí je kvůli koronavirové epidemii možnost distančního 
jednání. „V odůvodněných případech je možné jednání uskutečnit také při distanční účasti 
všech nebo jenom některých členů komise, a to prostřednictvím dálkového audiovizuálního 
přenosu (videokonference). Při videokonferenci musí být jednoznačné ztotožnění člena komise 
prostřednictvím obrazu i zvuku. Člen komise, který se chce jednání účastnit distančně, je 
povinen o této skutečnosti informovat předsedu komise nejméně 24 hodin předem. Předseda 
komise je oprávněn v mimořádných případech (bezpečnostní situace, hygienická a 
protiepidemická opatření apod.) rozhodnout, že jednání komise se uskuteční pouze 
prostřednictvím videokonference. Předseda komise sám či ve spolupráci s ÚMČ zabezpečí 
obvyklé technické podmínky videokonference na straně komise. Za připojení na své straně je 
odpovědný člen, který se schůze distančně účastní,“ píše se v dokumentu.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Vladimír Zavřel znovu připomenul dlouholetou anabázi s budováním cyklostezek v Líšni a 
jejím bezprostředním okolí. Jen v projektu Dáme na vás se návrhy objevovaly už od roku 2017, 
ale většinou buď nezískaly podporu v hlasování, nebo se projekty ukázaly jako neproveditelné. 
Letos do finálního hlasování postoupil projek Cyklostezka Líšeň - centrum. Cílem projektu je 
realizace studie proveditelnosti a projektové dokumentace cyklostezky z Malečkovy na 
Podstránskou v návaznosti na již schválený loňský projekt participativního rozpočtu 
..Cyklostezka do Líšně". Členové komise si v této souvislosti položili v následné diskuzi otázku, 
proč vlastně lidé dávají cyklostezky do participativního ropočtu. když by budování tras pro 
cyklisty mělo mít podporu nejen brněnských městských částí, ale i samotného vedení 
Statutárního města Brna. Bohužel, jak také zaznělo, koncepce či vize protkání Brna cestami pro 
cyklisty léta chybí. Veřejnosti tak nezbývá nic jiného, než svoji energii vkládat do projektů, o 
kterých doufají, že alespoň v partieipativním rozpočtu uspějí.



USNESENÍ: Komise dopravy RMČ PODPORUJE projekt cyklostezky 
Líšeň - centrum z participativního rozpočtu Dáme na vás 

a DOPORUČUJE RMČ tento projekt i nadále podporovat.
PRO: 6 

PROTI: 0
ZDRŽEL SE: 0

1' l .45 hodin se z dalšího jednání omluvil Adam Kučerovský. počet členu kom ise je pět a je usnášeníschopná.

Dalším projektem Dáme na vás. který se týká Líšně je ..Krytá zastávka s ostrůvkem na konečné 
55". kde v současnosti chybí přístřešek (krytá zastávka) a ostrůvek pro cestující. „Nastupuje 
tam hodně cestujících a v případě deště, nebo sněžení, se není kam schovat. Realizace by 
přispěla ke zvýšení kvality cestování do této vyhledávané rekreační oblasti jak v zimě, tak v 
létě,“ píše se v projektu, který podporuje i RMČ Brno-Líšeň.

USNESENÍ: Komise dopravy RMČ KVITUJE usnesení RMČ, 
která podporuje výstavbu zastřešené zastávky na konečné autobusů

v Mariánském údolí z participativního rozpočtu Dáme na vás.
PRO: 5 

PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0

(Foto: Facebook, veřejná skupina Brno-Líšeň)
Matěj Chrněla upozornil na neutěšenou situaci při stavebních pracích v ulici Karolíny Světlé, 
kde se v poslední době objevují neoznačené překážky zasahující do vozovky. Místostarosta 
Příborský poskytl v této souvislosti kontakt na stavbyvedoucího, s nímž úředníci MČ Brno- 
Líšeň řeší krom jiného i stížnosti obyvatel. Ti krom apelů na radnici hojně zásobují také sociální 
sítě nejrůznějšími vzkazy a fotografiemi z „prací“ na stavbě.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ



Oldřich Peprla upozornil na vyvrácenou dopravní značku na křižovatce ulic Jedovnická a 
Simáčkova, která leží na hranicích katastru Líšeň ve směru z Ochozu u Brna na Klajdovku. 
Podle všeho byla značka zničena při dopravní kolizi.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chrněla urgoval prořez tisu u Hejdukovy ulice, Oldřich Peprla zase upozornil na keře 
bránící ve výhledu na křižovatce ulic Letecká a Holzova. Místostarosta Příborský přislíbil, že 
ještě do konce podzimu budou některé přerostlé vegetace zlikvidovány.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

V čase 18.20 hodin ukončil předseda Komise dopravy RMČ listopadovou schůzi.

Zapsal Pavel Mokrý 
Ověřil Matěj Chrněla


